
Medlem af Folketinget Liselott Blixt (DF) har den 5. november 2012 stillet føl-
gende spørgsmål nr. S 393 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som 
hermed besvares.

Spørgsmål S 393:
”Hvad er ministerens holdning til, at Sundhedsstyrelsen ikke har reageret de 
sidste 10 år på apotekernes advarsler om farlig medicin?”

Svar:
Sundhedsstyrelsen har i 2002 foretaget en vurdering af de lægemidler, som er 
omtalt i Ekstra Bladet den 5. november 2012 med overskriften ”Enige politike-
re: Farlig medicin skal væk fra hylderne”

Jeg har bedt Sundhedsstyrelsen om en redegørelse herfor, som jeg vil sende 
til spørgeren, når den foreligger.
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